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Protokoll från styrelsemöte 19 januari, Rogestad Vägsamfällighetsförening 

Deltagare: Per, Björn, Gunilla och Rickard 

 

1. Mailadresser 

En uppdatering av mailadresser till alla fastigheter har gjorts. På årsmötet kommer det att tas 

upp om det går bra som kommunikationsväg framöver.  

2. Resultat 2020 

Föreningen har gått något bättre än budget med ca 2500kr, med ett resultat på ca -25 500kr 

sett över året. Ett mer ingående resultat delges på årsmötet.  

 

3. Budget 

Vi kommer föreslå att vi framöver arbetar med en budget som ska vara i balans. Detta 

innebär att föreningen kommer ha ca 105tkr i buffert, och ett uttag på ca 100tkr i avgifter.  

 

4. Valberedningen 

Per kommer ta kontakt med valberedningen för att kolla av läget. Detta år är det enbart 

sekreterare som är uppe för omval.   

 

5. Snöröjning/sandning 

Diskussion om snöröjning och sandning fördes och hur kontakten med Bladins ska ske. 

Tanken är att det ska vara någon ur styrelsen som kontaktar Bladins för att köra ut om det 

krävs, vid tillfällen då inte deras normala avtal hoppar in. Detta för att det ska vara enkelt för 

Bladins och till exempel inte flera personer som ringer om samma sak. Per kontaktar Bladins.  

 

6. Årsmötet 

På grund av pandemin och de problem det medför att samlas i grupp för närvarande blev det 

en  diskussion när årsmötet ska hållas. Det beslutades att vi skjuter upp årets möte till april i 

första hand, och att medlemmarna kommer att delges information om både detta och när 

det nya tillfället blir, via e-post och hemsidan.  

Däremot, all dokumentation som tillhör årsmötet kommer att läggas upp på hemsidan så 

snart de finns klara.  

 

Mötet avslutades därmed.  

 

Vid pennan 

Rickard Gadmar 


